
 
 

关于短信银行发送号码变更的公告 
尊敬的客户： 
 
感谢您长期以来对渣打银行的信赖和支持。 
 
我行将于2013 年 7 月 9 日对短信银行发送号码进行变更。变更后，使用中国移动手

机的我行客户的短信提醒将会由106575587688号码发出。中国联通及中国电信的发

送号码保持不变。 
 
我行短信提醒发送号码： 
 
中国移动：106575587688 
中国联通：1065502158088 
中国电信：1065902158088 
 
如需了解详情以及开通或关闭短信提醒功能，请致电客户服务热线800-820-8088 或
(0755) 2589-2333。 
短信银行目前免费向我行短信银行客户提供，如有变化，我行将提前公告。 
中英文通知内容如有差异，应以中文为准。 

渣打银行（中国）有限公司 
2013 年 7 月 4 日 

Notice of SMS Banking Alert Sender Number Update 
 
Dear Valued Customer： 
Thank you for your continuous trust and support to Standard Chartered Bank. 
We are glad to inform you that we are going to update SMS banking Alert sender 
number from July 9th, 2013. SMS alert will send from new number 106575587688 for 
customer whose mobile service provider is China Mobile. For China Unicom and 
China Telecom, current number still applies.  
 
Service Sender Number:  
China Mobile：106575587688 
China Unicom：1065502158088 
China Telecom：1065902158088 
 
• Please contact our hotline at 800 820 8088 or (86-0755) 2589-2333 for more 
details on SMS Banking Alert service. 
• SMS Banking Alert service will be provided free of charge, subject to change with 
customer notification in advance 
• The Chinese version shall in any event prevail in case there is any discrepancy 
between the Chinese and English. 

Standard Chartered Bank (China) Limited 
July 4th, 2013 


